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NAzEV: 

Komise rozvoje mesta a ZP - reseni centralniho parkoviste 

ANOTACE: 
Komise rozvoje mesta a iivotniho prostfedf na bfeznovem jednani projednavala situaci na 
centralnim parkovisti mesta a pfedklada rade mesta navrh na vyfeseni situace s kontejnery a 
stanky trinice 

NAVRH USNESENi: 
Rada mesta po projednani uklada odboru komunalnich sluzeb provefit situaci s kontejnery, 
navrhnout optimalni i'eseni, tj . pi'emisteni nebo zruseni kontejneru. Navrh i'eseni real izovat po 
projednani s konzultujicim mestskym architektem as vedenim mesta. Dale take navrhnout i'esenf 
stanku trinice tj . pi'emisteni, vycisteni, nebo minimalizovani a navrh po projednanf s vedenfm 
mesta zrealizovat. 
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Nazev materialu: Komise rozvoje mesta a ZP- reseni centralniho parkoviste 

Pocet stran: 8 

Pocet pffloh: 1 - Zapis z jednani Komise rozvoje mesta a zivotniho prostredi (7.3.2017) 

Pop is 
One 7.3.2017 na svem jednani Komise rozvoje mesta a zivotniho prostFedi na pod net pan a Hemzy 
projednala stavajici situaci na centralnim parkovisti - kontejnery a stanky trznice. Shledava situaci 
jake neutesenou, jelikoz se jedna o hlavni pruchozi cast centra mesta. Tyto nevzhledne kontejnery 
jsou bud' nevhodne umisteny, a nebo nektere jsou jiz nadbytecne (moznost odvezt odpad na 
sberny dvur). Nevzhledne jsou take stanky na blizke tr:Znici a komise doporucuje jejich 
minimalizaci, vycisteni, prip. premisteni. 

Geneze pripadu 
1. Pan Hemza predlozil na jednanf komise rozvoje mesta a ZP material o centralnim parkovisti 

doplneny o fotky stavajiciho stavu kontejneru a stanku tr:Znice. 
2. Komise na svem jednani 7.3.2017 projednala pripominku pana Hemzy a doporucuje Rade 

mesta ulozit Odboru komunalnich sluzeb vyreseni neutesene situace na centralnim parkovisti. 

Prilohou k navrhu je Zapis z jednani komise dne 7.3.2017. 

Navrh reseni 
Schvalit navr:Zene usneseni. 

Varianty navrhu usneseni 
• Rada mesta po projednani uklada odboru komunalnich sluzeb proverit situaci s kontejnery, 

navrhnout optimalni reseni, tj . premisteni nebo zruseni kontejneru. Navrh reseni realizovat po 
projednanf s konzultujfcim architektem a s vedenim mesta. Dale navrhnout Feseni stanku 
trznice tj . pFemisteni, vycisteni, nebo minimalizovani a navrh po projednani s vedenim mesta 
zrealizovat. 

• Rada mesta po projednani neschvaluje prelozeny material a uklada nasledujici postup .. .. .. . 

Doporuceni predkladatele 
Viz navrh usneseni 

Stanoviska 



Priloha c. 1 

Zapis 

z 20. jednanf Komise rozvoje mesta a zivotnfho prostfedf 
konaneho dne 7. 3. 2017 ve Zd'are n. S. 

Garant komise: Mgr. Zdenek Navratil, starosta mesta 
Predseda komise: lng. Ales Studeny 
Tajemnik komise: lng. Jan Prokop 
Pritomni: lng. Ales Studeny, lng. Joshua Janu, lng. Oldrich Sedlak, lng. Stanislav Vecera, 
Jaroslav Miklik, Anna Janu, Be. Lucie Zemanova, lng. Jan Novak 
Omluveni: lng. Martin Cerny, Ph.D., Mgr. Zdenek Navratil 
Nepritomni: lng. Martin Slansky, Radek Studeny 
Hoste: lng. Irena Skodova, lng. Slama, Jirf Hemza, Radka Remarova 

Legenda: cervene jsou informace pro RM, fialove jsou ukoly v ramci komise 

1. Program jednani 
Hlasovani o programu jednani 7. 3. 2017 
Pro: 8 Proti: 0 Zdrzeli se hlasovani: 0 SCHVALENO 
Po projednani byl program schvalen. 

2. Ocast hostu 
Hlasovani o ucasti hostu na jednanf komise 7.3.2017: lng. Irena Skodova, lng. Slama, Jiff 
Hemza, Remarova 
Pro: 8 Proti : 0 Zdrzeli se hlasovanf: 0 SCHVALENO 
Po projednanf byla pfftomnost hostu na jednanf komise schvalena. 

3. Kontrola ukolu 
• Okoly jsou prubezne plneny, nektere trvaj f. 

4. Lepsi misto 
• Pan Hemza nastfnil spatny zpusob pfedavanf problemu na Lepsfm mfste. Pokud 

byl predan odpovedne osobe, byl oznacen na Leps fm mfste jako vyreseny. Coz 
oznacuje za nedostatecne. Pozaduje nastavit metodiku pi'i oznacovan f ukolu na 
Lepsfm mfste. 

• Radka Remarova - na zaklade schuzky s Nov'Ym Mestem na Morave byly 
identif ikovany nedostatky v systemu (software resenf) Lepsfho mfsta. Pozadavky 
jsou prubezne odstranovany. V soucasnosti ale chybf kolonky na lepsi 



informovani o prubehu reseni ukolu ze strany MeU. Nastlneny i dalsi problemy v 
software reseni Lepsiho mista. 

• Radka Remarova- v roce 2016 nebylo za uzivani softwaru Lepsi misto od 
dodavatele pozadovano zaplaceni. Za rok 2017 bude zaplaceno die dohody 
20.000 Kc za cele mesto. 

• Pozadavek komise na setkani s pani Wurzelovou ze strany komise. 
• Ukol: Na dalsi jednani komise pozvat pani Wurzelovou s tematem fungovani 

Lepsiho mista z pozice urednika, resitele ukolu, zkusenosti z Noveho Mesta na 
Morave. - p. Prokop. 

5. Trznice mesta 

• 



• 

• 



• 
• Pan Hemza - parkoviste- dotaz na pani Skodovou zdali se i'es i vjezd a vyjezd z 

parkoviste? Dochazf ke sti'etu chodcu s auty. Navrh na i'esenf posunu vjezdu. 
• Pani Skodova - bude probfhat soutez o navrh na i'eseni lokality centralnfho 

parkoviste minimalne do konce tohoto roku a bude se dana lokalita dale 
rozpracovavat. Je nutne zpracovat studii, podle ktere by mohlo dojit k 
pi'eorganizovanf trinice. Studie Humanizace centra bude zvei'ejnena na 
webovych strankach mesta panf Skodovou. 

• Pan Hemza - pozadavek na pi'esun mista pro sber odpadu a jeho monitoring, 
prubezna kontrola, pi'ip. kamerovy system. 

• Pan Slama- upozornuje, a by se pi'i zpracovanf studie zvazila moznost umfstenf 
chodnfku pres centralnf parkoviste s napojenfm na chodnfk podel komunikace. 

• Zaver: Komise doporucuje RM pfemfstit nebo nektere kontejnery zrusit umistene 
na centralnim parkovisti. Soucasne doporucuje, do doby nez bude zpracovana 
studie koncepcnfho Feseni , pfemistit trinici nebo ji vycistit a minimalizovat. 
ldealne pi'ed letni sez6nou. 

• Ukol: Na dalsf jednanf komise pozvat pani Wurzelovou s tematem ukladanf 
odpadu, dodavatel svozu odpadu. - p. Prokop. 

• Ukol: Zverej nit Studii humanizace centra na webu mesta - p. Skodova. 

Hlasovanf o usneseni a doporuceni pro RM 
Pro: 8 Proti: 0 Zdrieli se hlasovani: 0 SCHVALENO 



6. Setkani komise pro marketing a komunikaci se zastupci Pracovni sku piny 
nemotorova doprava 

• Pan Slama - seznamil komisi se zavery navstevy clenu pracovni skupiny (Slama, 
Janu) na jednani komise marketingu. Doporuceni Pracovni sku piny byly pi'ijaty 
komisi marketingu bez pi'ipomfnek. Doporuceni seznamit sese zapisem z 
jednani Komise marketingu a komunikace, na kterem bude i'esena dotcena 
problematika. 

7. Smernice: Koncepce architektonickeho dohledu 
• Ales Studeny- Puvodnim v}lstupem z PS bylo vytvoi'eni odborne skupiny

smernice. V novem organizacnfm i'adu neni zminka o mestskem architektovi. 
• Geneze: Rozhodnuti Rady Mesta: 4. Usn. 287/2015/0RUP, KRMaZP 

o Rada mesta schvaluje vytvofenf pozice mestskeho architekta, zadiwa 
mestskemu ufadu pfipravit ve spolupraci s PS Koncepce 
architektonickeho dohledu vyberove ffzenf na tuto pozici a uklada zahajit 
prace na pfiprave smernice, ktera by definovala jeho kompetence. 

o Viz http://www.zdarns.cz/samosprava/rada-mesta/zapisy-z-jednani/zapis
z-20. -schuze-rady-mesta 

• Vystupy PS definujici koncepci architektonickeho dohledu a navrhy zmen 
organizacniho i'adu ui'adu a smernic: 

o "2015-06-16 Zaverecny vystup pro radu mesta- Koncepce arch. 
Dohledu. pdf' 

o "2015-06-16 Prezentace PS- Koncepce arch. dohledu- organizacni 
schema.pdf' 

• Pani Skodova- existuje smernice v pracovnf verzi a zatim je pozastavena. Napln 
pracovni pozice p. architekta je definovana poti'ebami mesta, ve spolupraci s 
vedenim mesta a jednotlivymi odbory. Bude na parade vedeni mesta 
konzultovano, zda bude vytvoi'ena nova smernice o kompetencfch architekta 
nebo bude provedena uprava organizacniho i'adu. 

• Zaver: Komise doporucuje zapojit noveho architekta do aktual izace 
organizacniho i'adu a pi'iprave nove smernice. - p. Skodova 

Hlasovani o zaveru komise 
Pro: 8 Proti : 0 Zdr-Zeli se hlasovani: 0 SCHVALENO 

8. lnformace o konani verejneho projednani na tema: UdrZ:itelna mestska mobil ita I 
Generel dopravy 



• Komise informovana o planu konani vefejneho projednani prostfednictvim pani 
Vrablove. Doporuceni ke zruseni komise 4.4.2017 a moznost ucasti na vefejnem 
projednani viz nize. 

• Ilona Vrablova (e-mailem): 
"Vefejne projedm3nf , jak jsme o nem mluvili na komisi, je naplanovano na 
6.dubna v 17.00 hod. v zasedacf mfstnosti zastupitelstva mesta v ramci hovoru s 
obcany. 
Term in se pfizpusobil panu Drdlovi, kterj tam bude nejdu/eiitejsf a potom vedenf 
mesta. Ostatnf jsme kontaktovali take, ucast pfislfbil pan architekt, pan Martinek 
je nejisty (jii neco ma, ale pokusi se dorazit), lng. Stareho z DHV si zve pan! 
Skodova a pan! Tesafova z RSD nam sdeli/a, ie ekonomicke zhodnoceni budou 
mit at v kvetnu, takie by nic konkretniho stejne nefekla. Jeste fesime nekoho z 
CHKO. 
Na strankach mesta to uvefejnfme 14 dnu pfed konanfm akce a v novinach to 
vyjde v bfeznovem elsie kolem 20.3 .. , to je jit zajistene. 
Ai bude pozvanka, rozeslu ji vsem clenum komise a asi i radnfm." 

• Zaver: One 4 .4.2017 se konani komise rusr. 

Hlasovani o zaveru komise 
Pro: 8 Proti: 0 Zdr2eli se hlasovani: 0 SCHVALENO 

Dalsi jednani komise rozvoje mesta a ZP je naplanovano na 2. kvetna 2017. 

Program dalsiho jednani: Administrativni ukony, Kontrola ukolu, lnformace z pracovnich skupin, 
Resenf ukolu die planu cinnosti schvaleneho Radou mesta, mestska zelen, nemotorova 
doprava, rozvoj podnikatelskeho prostfedi ve meste, software Lepsi misto, odpadove 
hospodafstvi. 


